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Proces – verbal 
încheiat azi 16.03.2017  cu ocazia şedinţei extraordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.   
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare. 
 D-na primar Ancuta Gabriela – d-ul Ioncea C-tin m-a tinut la telefon o ora azi . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – sa-l invitam la sedinta viitoare cu documentele, sa le 
vedem. 
 D-ul Chirita Nastase – a aratat ceva documente insa este vorba de multi ani care au 
trecut, are contract, facturi si alte documente . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – la sfarsit de an trebuia sa  prezinte documentele si i se 
platea, n-a facut documentele . 
 D-na primar -  a spus si de spatiile amenajate pentru depozitare gunoi, ca le-ar fi facut si 
n-au fost platite . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – sa prezinte documentele, de facut stiu ca a facut . 
 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
  D-ul presedinte  Stavre Cristea  citeste  ordinea de zi : 

 1.   Proiect de hotărâre cu privire la  achizitionarea serviciilor de consultanta, asistenta 

si reprezentare juridica in dosarul nr.12699/311/2016, inregistrat pe rolul Tribunalului Olt, 

dosarul nr. 950/311/2016, inregistrat pe rolul  Tribunalului Olt , dosarul 7433/311/2016, 

inregistrat pe  rolul  Judecatoriei Slatina, dosarul nr.3628/104/2016, inregistrat pe rolul  

Tribunalului Olt, dosarul nr. 3933/104/2016, inregistrat pe rolul Tribunalului Olt, dosarul nr. 

2483/104/2016, inregistrat pe rolul  Tribunalului Olt, dosarul nr. 2549/104/2016*, inregistrat pe 

rolul Tribunalului Olt, dosarul nr. 7007/311/2016, inregistrat pe rolul  Judecatoriei Slatina  

 Se supune la vot ordinea de zi si se aproba in unanimitate . 
 D-ul presedinte citeste punctul existent pe ordinea de zi . 
 D-na primar – in expunerea de motive este detaliat cine este parte in dosar 

− cu ZEUS este vorba de o suma constatata de Curtea de conturi, care este de recuperat 
− cu Bitunova – a executat asfaltul, au aparut gropi, cerem sa-l refaca 
− cu Florvaltex – ne cere sa-i platim iluminatul la stadion 
− urmatorul este cu Popescu Roxana, incercam sa reparam o greseala, a ocupat postul fara 

ca acesta sa existe in organigrama, fara concurs 
− urmatorul – Popescu Roxana contesta decizia de concediere 
− un alt dosar cu Popescu Roxana se refera la contestatia la fisa postului, nu recunoaste 

fisa postului 
− alt dosar este cu Nicolae Marian, contesta desfiintarea postului in urma montarii 

camerelor de supraveghere 
− ultimul dosar este cel pe care-l stiti  
− de ce trebuie sa aprobam? CJ Olt, auditorul si avocatii ne-au recomandat sa dam o astfel 

de hotarare, noi aprobam reprezentarea pe dosarele respective  
− este extraordinara pentru ca am crezut ca vin sumele pentru buget si bagam si acest 

punct, se apropie termenele, avocatii vor sa vada si aceasta hotarare, am amanat procese 
pe motiv ca nu avem aparator 
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D-ul Perieteanu Gheorghe – initiativa dvs. este normala, este necesara, exista complexitatea, 
diversitatea proceselor 

− si daca angajam avocat, nu inseamna ca am si castigat, se poate pierde 
− aveti grija cand angajati avocatul, sa mentionati pana la ce instanta va reprezenta 

comuna 
− cu Florvaltex, dupa ce a construit stadionul, am avut o intelegere sa faca si iluminatul, 

dar i-am spus ca se depaseste procentul de 20% si trebuie licitatie. La dosar, factura 
originala depusa nu are semnatura mea, nu mi-am insusit lucrarea. Apare in schimb pe 
exemplarul de la el. Acum am inteles ca merge pe imbogatire fara just temei . 

 
D-na primar – am intalnit si la fisa de post a d-nei Popescu Roxana o prima fisa de post fara 
semnatura dvs. ca primar iar o alta este cu semnatura d-lui Perieteanu Gheorghe . 
D-ul State Gheorghe – se poate modifica orice prin scanare 
D-na primar – nu ati semnat factura, de ce? 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu am vrut, am recunoscut ca a facut lucrarea, aveam nevoie sa fac 
lucrarea, nu s-au intocmit documentele legale . 
D-ul Chirita Nastase – dvs. ati spus ca nu negati ca s-a efectuat lucrarea si ca in baza unei 
expertize, cu hotararea instantei, i-ati plati . 
D-na Veisa Teodora – sunt de acord cu proiectul de hotarare 

− sa li se depuna banii in cont, ce suma li se da, onorariu si comision de succes 
− ce barem exista? 

D-na primar – 1000 – 1500 lei am observat ca se cere 
D-na Veisa Teodora – cand incheiati contractele cu avocatii sa fie o suma decenta, in contract 
sa se precizeze daca se cere comision de succes 
D-na primar – n-am putut sa-i iau din SEAP, in rest totul se face prin SEAP, avocatii nu sunt in 
SEAP . 
- va arat facturile, n-am avut mai mult de 1500 lei/dosar anul trecut 
- poate sa mai ceara pe parcurs, insa nu sunt naiva, incepatoare, sa ma pacaleasca la onorariu 
- or sa mai apara procese cu persoane care vor terenul care s-a ocupat de dig .       
 Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 4 .   
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Stavre Cristea          Nicolăiţă  Viorel 


